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ZÁPIS 

ze zasedání Obecního zastupitelstva Kunratice konaného v pátek 
dne 27. 07. 2012 od 19:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice 

 
 
Zahájení:  Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání Obecního 

zastupitelstva. 
 
Přítomni: Milan Götz, Luděk Pažout, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Milan Franc, Mgr. Jana 

Runkasová, Miroslava Mervová, František Vrátný 

Nepřítomen: Ing. Jiří Kříž 

Omluven:   

 

Obecní zastupitelstvo je usnášení schopné, neboť se sešla nadpoloviční většina zastupitelů.  

 

Ustanovení ověřovatelů zápisu:  
Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Miroslava Mervová, Miloslav Götz. 

 

Pro - 8 Proti - 0 Zdrželi se - 0 

 

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou byla určena paní Mgr. Jana Runkasová. 

 

Návrh programu a jeho schválení: 

1. Zahájení 

2. Fond rozvoje bydlení – poskytování půjček 

3. Rozpočtová opatření 2012 

4. Různé: 

 Roman Brzák – souhlas s udělením licence na provozování autobusových linek 

 Město Frýdlant – úhrada neinvestičních nákladů za dojíždějící žáky za rok 2011 

5. Diskuse 
 

Pro - 8 Proti - 0 Zdrželi se - 0 

 . 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

http://www.obeckunratice./
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K bodu programu č. 2: 

Pan starosta – informuje o průběhu příjmu žádostí. Během I. kola byly podány 4 žádosti o celkovém 
objemu 280.000,- Kč.  
Během informací přišel p. Kříž v 19:07 hodin, od této chvíle je přítomno a hlasuje 9 zastupitelů. 
O půjčku požádali paní Božena Smržová, pan Martin Hýbl, paní Marcela Čapková a paní Marcela 
Götzová. Žádosti byly zkontrolovány finančním výborem a splňují podmínky stanovené v pravidlech. 
Finanční prostředky chtějí žadatelé použít na modernizaci a rekonstrukci systému vytápění – paní 
Smržová a pan Hýbl, na zateplení RD včetně fasády – paní Čapková a na výměnu oken – paní 
Götzová. V souvislosti s příjmem žádostí v I. kole se ukázalo, že některé situace (např. začátek 
splácení úvěru) nejsou v pravidlech zcela jednoznačné a budou se muset doladit při aktualizaci 
směrnice. 
 
č. 43/2012 OZ po projednání schvaluje poskytnutí půjček v 1. kole z Fondu rozvoje bydlení 

následujícím žadatelům: Paní Boženě Smržové na rekonstrukci systému 
vytápění RD ve výši 80.000,- Kč; panu Martinovi Hýblovi na rekonstrukci 
systému vytápění RD ve výši 100.000,- Kč; paní Marcele Čapkové na zateplení 
obvodového zdiva RD včetně konečné úpravy fasády ve výši 50.000,- Kč a paní 
Marcele Götzové na výměnu oken v bytě ve výši 50.000,- Kč. 

  

Hlasovalo - 9 Pro - 9 Proti - 0 Zdrželi se - 0 Usnesení bylo přijato. 

 
Pan starosta zároveň navrhuje vyhlásit druhé kolo příjmu žádostí o půjčku z FRB, kam by se uvolnila 
nevyčerpaná částka z I. kola ve výši 420.000,-Kč. Termín pro příjem je navrhován od 1. srpna 2012 
do 15. srpna 2012. 
Pan Miroslav Liška a Miloslav Götz namítají, že je to brzy po prvním kole. Lidé, kteří jsou na 
dovolených, nebudou o možné půjčce vědět, proto navrhují termín druhého kola od 3. září 2012 do 
18. září 2012. 
Původní návrh zohledňuje lhůty pro rozhodování o poskytnutí půjčky, kdy by žadatelé obdrželi 
finanční prostředky v měsíci září a stihli by své záměry realizovat ještě za příznivého počasí 
v letošním roce. 
Nejprve se hlasuje o protinávrhu pánů Lišky a Miloslava Götze, který má číslo 44a/2012. 
 

č. 44a/2012 OZ po projednání schvaluje vypsání druhého kola příjmu žádostí o poskytnutí 
půjčky z FRB, kam uvolňuje 420.000,- Kč. Termín podávání žádostí je od 03. 09. 
do 18. 09. 2012. 

 

Hlasovalo - 9 Pro - 4 Proti - 4 Zdrželi se - 1 Usnesení nebylo přijato. 
Proti Mgr. Jana Runkasová, Milan Götz, Luděk Pažout, Milan Franc, zdržela se Miroslava Mervová. 

 
č. 44/2012 OZ po projednání schvaluje vypsání druhého kola příjmu žádostí o poskytnutí 

půjčky z FRB, kam uvolňuje 420.000,- Kč. Termín podávání žádostí je od 01. 08. 
do 15. 08. 2012. 

 

Hlasovalo - 9 Pro - 6 Proti - 1 Zdrželi se - 2 Usnesení bylo přijato. 
Proti Miloslav Götz, zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž. 

 
K bodu programu č. 3: 

Pan starosta předložil zastupitelstvu rozpočtové opatření č. 3.  
Ing. Kříž – navrhuje dopsat konkrétně, komu byly finanční prostředky dány. 
Pan starosta – příjemce rozepíšeme, i když vyplývají z darovací smlouvy se společností WSB 
Andělka, která je v rozpočtovém opatření zmíněna. Finanční dar ve výši 15.000,- Kč byl poskytnutý 
účelově na činnost místních spolků – TJ Sokol Kunratice, SDH Kunratice a Myslivecké sdružení 
Kunratice každému ve výši 5.000,- Kč. 
Ing. kříž – dotaz na bod 17/2012 – co je to za peníze a na co jsou? Z čeho peníze jdou? 
Starosta – peníze jsou z dotace ministerstva pro místní rozvoj ČR a jedná se vlastně o původní 
dotaci na most M1 u Pažoutů z roku 2011, která v loňském roce nebyla z důvodu přerušení stavby 
čerpána. O převedení finančních prostředků na rok 2012 jsme žádali na konci minulého roku. Jedná 
se o průběžné čerpání, kdy jsme uhradili fakturu za realizační dokumentaci stavby. 
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č. 45/2012 OZ po projednání schvaluje rozpočtová opatření č. 3/2012 dle přílohy, která je 
součástí zápisu. 

 

Hlasovalo - 9 Pro - 7 Proti - 0 Zdrželi se - 2 Usnesení bylo přijato. 
Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž. 

 

K bodu programu č. 4 různé – Roman Brzák – souhlas s udělením licence na provozování 

autobusových linek: 

Pan starosta informoval zastupitele o žádosti pana Romana Brzáka, který provozuje autobusové linky 
projíždějící i naší obcí. Tyto linky vozí zaměstnance firmy Benteler ČR do a z práce. Jedná se o 
každoroční záležitost, kdy Krajský úřad Libereckého kraje uděluje licenci k provozování a žádá 
vyjádření dotčené obce. 
 
č. 46/2012 OZ po projednání nemá námitek k žádosti o vydání licence k provozování 

vnitrostátní zvláštní linkové osobní dopravy na linkách 549 216, 549 220 a 
549 221. 

 

Hlasovalo - 9 Pro - 9 Proti - 0 Zdrželi se - 0 Usnesení bylo přijato. 

  

K bodu programu č. 4 různé – Město Frýdlant – úhrada neinvestičních nákladů za dojíždějící 

žáky: 

Pan starosta přečetl dodatek pro rok 2012 k dohodě o zajištění podmínek plnění povinné školní 
docházky dětí a o úhradě neinvestičních nákladů za rok 2011. Obec zkontrolovala obdržený seznam 
dojíždějících žáků, kteří navštěvují základní školy ve Frýdlantu. Po jeho korekci, kdy na něm byla 
uvedena dívka, která neměla trvalý pobyt v obci, vychází počet dojíždějících žáků na 12. Náklady na 
jednoho žáka činí 4.002,- Kč a celkové neinvestiční náklady jsou ve výši 48.024,- Kč. 
 
č. 47/2012 OZ po projednání schvaluje dodatek k dohodě o úhradě neinvestičních nákladů 

za dojíždějící žáky za rok 2011 a souhlasí s úhradou těchto nákladů ve výši 
48.024,- Kč. Zároveň pověřuje starostu k podpisu dodatku. 

 

Hlasovalo - 9 Pro - 9 Proti - 0 Zdrželi se - 0 Usnesení bylo přijato. 

 
 
Různé: 

Pan starosta informoval o mimořádné události, která se stala ve čtvrtek dne 26. července 2012 na 
místní víceúčelové nádrži (koupališti). Krátce po 17:00 hodině se zde topil polský občan, kterému 
poskytl první pomoc v podobě nepřímé masáže srdce pan Pavel Gonda ml., čímž mu zachránil život. 
Zachránce resuscitoval postiženého do příletu vrtulníku a byl dále nápomocen při dalším stabilizování 
pacienta.  Pan starosta zároveň navrhl, aby byl pan Pavel Gonda za výjimečný čin oceněn a 
odměněn, s čímž zastupitelstvo obce jednomyslně souhlasí. Pan Vrátný připomněl, že je k udělení 
daru potřeba přijmout usnesení.  
 
č. 48/2012 OZ vyslovuje poděkování panu Pavlu Gondovi mladšímu za výjimečný čin – 

záchranu života a schvaluje udělení ocenění a věcného daru. 

 

Hlasovalo - 9 Pro - 9 Proti - 0 Zdrželi se - 0 Usnesení bylo přijato. 

 
Na koupališti se v poslední době vyskytují případy vandalství, které mají pravděpodobně na svědomí 
nezletilí návštěvníci z Polska. Bude požádána Policie ČR, aby za pěkného počasí prováděla 
hlídkovou činnost a kontroly všech návštěvníků. Dále bude na oplocení areálu instalována cedule 
s nápisy „koupání na vlastní nebezpečí, zákaz táboření a zakládání otevřených ohňů“.   
 
Pan starosta informoval o připravované transformaci Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s., kdy 
budou upsány akcie na jednotlivé obce. V souvislosti s tímto přechodem se vyskytly obavy menších 
obcí z budoucnosti společnosti. Vedením FVS, a.s. jsme byli požádáni o sdělení svých obav 
z připravované kapitalizace, které se zpracují a vyhodnotí na zasedání dozorčí rady. 
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Diskuse: 

Ing. Kříž seznámil zastupitele se zápisem z kontroly finančního výboru, kde byly konstatovány drobné 
nedostatky. K 30. červnu byla provedena inventura pokladny, která je bez závad. Dále bylo 
konstatováno, že telefony ZŠ a MŠ stále platí obec, ač měly být převedeny na organizaci. Pan 
starosta vysvětlil, že se převod na přelomu roku nestihl a tak se na rok 2012 ponechaly telefonní linky 
registrované na obec. Placeny jsou však z rozpočtu školy, kde je s nimi počítáno. Pan starosta 
v souvislosti se samostatným hospodařením naší příspěvkové organizace uvedl, že budeme 
aktualizovat i zřizovací listinu, kde upřesníme hospodaření s majetkem. Majetek se k hospodaření 
bude zapůjčovat a ne převádět kvůli jednodušší evidenci, inventarizaci a odpisování. 
Ing. Křížovi se i nadále nelíbí hrazení mobilních telefonů z rozpočtu obce, proto navrhuje usnesení č. 
49/2012. 
 
č. 49/2012 OZ souhlasí s hrazením mobilního telefonu pouze starostovi a ukládá starostovi 

provedení tohoto usnesení. 

 

Hlasovalo - 9 Pro - 2 Proti - 3 Zdrželi se - 4 Usnesení nebylo přijato. 
Proti Miloslav Götz, Milan Götz, Miroslav Liška, 

 zdrželi se Mgr. Jana Runkasová, Milan Franc, Luděk Pažout, Miroslava Mervová. 

 
 
Pan starosta připraví do příštího zastupitelstva návrh směrnice o užívání a hrazení služebních 
mobilních telefonů. 
 
 
 

 

 

Závěr:  Pan starosta poděkoval za účast a ukončil jednání ve 20:18 hodin. 

Přílohy: Prezenční listiny 
  Rozpočtové opatření č. 3/2012 

Zapsala: Mgr. Jana Runkasová   Zápis ověřili:  Miroslava Mervová …………………                                                     

Miloslav Götz …………………… 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Milan Götz  

starosta 
Luděk  Pažout  

místostarosta 


